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BRMG.KS-IX.0012.8.2015 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 10-8/2015 
 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 24 czerwca 2015 roku, a rozpoczęło o godz.16:00 w Sali Seana 
Lestera (nr 003) w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięciu 
(5), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 10 posiedzenie Komisji, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2015 – 2040 – druk nr 333 - w 
zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok 
– druk nr 334– w zakresie działania Komisji.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Budowa Centrum Sportu Młodzieżowego GOKF – stan aktualny. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych 
 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Prowadzący obrady – przewodniczący Komisji radny Mirosław Zdanowicz 
poinformował, że do druku nr 333 – czyli do zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej oraz druku nr 334 - zmian w budżecie wpłynęły Autopoprawki. 
 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia wraz z 
zaproponowanymi zmianami.  
 
Komisja porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie – 3 głosami „za”. 
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PUNKT  - 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015 – 2040 – druk nr 333 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. – BRMG-S.0006.333.2015) 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały. Głosów w dyskusji nie było. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela wnioskodawcy, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 333 + Autopoprawka – w zakresie działania 
Komisji. (Opinia nr 10-8/16-12/2015). 

 
PUNKT  - 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 334 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. – BRMG-S.0006.334.2015) 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 334 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela wnioskodawcy, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
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uchwały, zawarty w druku nr 334 + Autopoprawka – w zakresie działania 
Komisji. (Opinia nr 10-8/17-13/2015). 

 
PUNKT  - 3 

 
Budowa Centrum Sportu Młodzieżowego GOKF – stan aktualny. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Przedstawił stan aktualny budowy Centrum Sportu Młodzieżowego GOKF – 
materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Najważniejsza sprawa, że w końcu będzie bieżnia ośmiotorowa 400 metrowa.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak jest.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Chciałbym kolegom z PiS-u przypomnieć, że to jest realizacja, o którą wnosił wasz 
kolega Wiecki i nie tylko. Myśmy to przyjęli 6 lat temu i teraz jest w realizacji.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Szanowni Państwo, sytuacja, w której dzisiaj się znajdujemy polega na tym, że 
jesteśmy po otwarciu ofert na budowę stadionu lekkoatletycznego. Zakres mają 
państwo opisany w materiale. Co dla nas ważne, zdążyliśmy z rozpoczęciem w 
trakcie ważności pozwoleń na budowę, bo one są z 2012 roku. Po otwarciu ofert 
okazało się, trochę rzecz nietypowa jak w przypadku innych przetargów, że 
kosztorys jest na 10 mln zł, a najniższa oferta prawie 12 mln zł. W związku z 
powyższym, zaraz powiem jaka jest tego przyczyna, ale skutek jest taki, że na tej 
sesji Rady Miasta zaproponowaliśmy zabezpieczenie w roku 2016, bo zadanie jest 
dwuletnie finansowane w roku 2015 i 2016, 2 mln zł na pokrycie tej różnicy i to jest 
początek całej operacji. Ta operacja ma polegać na tym, że to zabezpieczenie 
pozwoli Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska ten przetarg przeprowadzić do końca 
w postaci podpisania umowy z wykonawcą, wpuścić wykonawcę na budowę i 
realizujemy tak jak zakładaliśmy 2015-2016 r. Idąc dalej za ciosem czynimy 
starania w Ministerstwie Sportu, żeby tą otrzymaną kwotę 5 mln po prostu 
zwiększyć o kolejny milion złotych, dlatego, że na budowę GOKF-u dostaliśmy 50% 
dofinansowania czyli 5 mln z zakładanych 10. Koszt jest 12 mln, więc chcielibyśmy, 
żeby to wsparcie było 6 mln. Jeżeli się uda to będziemy o takie wsparcie walczyć, 
żeby jeszcze dodatkowy milion złotych otrzymać. Żeby sprawy nie zatrzymywać 
postanowiono jak na wstępie. Z limitów, które są dzisiaj dostępne musieliśmy 2 mln 
zł przeznaczyć na to rozwiązanie. Skąd w ogóle taka sytuacja? Dokumentacja 
GOKF-u jest z 2012 roku, a w międzyczasie zmieniają się przepisy szczególnie 
związane z wymogami Polskiego Związku Lekkiej Atletyki, ale jeżeli chcemy na tym 
obiekcie określone imprezy wywalczyć to musza być spełnione.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
To ma być jedyny stadion spełniający warunki Polskiego Związku Lekkiej Atletyki.   
 



4 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak, i w związku z tym, żeby spełnić warunki dotyczące określonego wymogu, tam 
jest bardzo dużo takich szczegółów typu powierzchni, typu, rodzaju, grubości, 
rozmiaru itd. W związku z tym ten wynik przetargowy jest większy nić kosztorys, 
czyli nie 10 mln, a 12. Postanowiliśmy zrobić tak jak powiedziałem, jeszcze się 
ubiegać, może się uda, ale nie jest to wcale takie pewne, ponieważ już jako 
Gdańsk otrzymaliśmy największe dofinansowanie możliwe do GOKF-u te 5 mln, czyli 
50%. Nikt w Polsce nie dostał takiego wsparcia w tym rozdaniu. Nie bylibyśmy sobą, 
gdybyśmy nie spróbowali jeszcze powalczyć o ten dodatkowy milion złotych teraz 
niejako wykładając te pieniądze po to, żeby nic nie wstrzymywać. Krótko mówiąc 
tak jak będzie przebiegała procedura, czyli po sesji Rady Miasta DRMG przystąpi do 
rozstrzygania przetargu. Jeśli nie będzie żadnych protestów i tego typu rzeczy, to 
w lipcu planowane jest podpisanie umowy i wejście wykonawcy na budowę. Tak to 
na dzisiaj wygląda.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Wiem, że są stadiony i w Sopocie, ale mi chodzi o Gdańsk. Wszyscy walczyliśmy o 
ten stadion. Przedstawiciele Lechii też.    
   
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. 
Sportu 
Chciałbym uzupełnić to co mówiliśmy tutaj wcześniej podczas wielu spotkań, 
bo ja pamiętam historię GOKF-u jak tylko trafiłem do Urzędu, czyli od 2006 
roku dla mnie ta historia GOKF-u ma miejsce, ale to też ja finiszuję w 
myślach z tym projektem. Natomiast tu nie chodzi tylko o Klub 
Lekkoatletyczny Lechia Gdańsk. Tu chodzi o ogarnięcie lekkiej atletyki na 
poziomie szkół podstawowych, gimnazjalnych i to w obszarze całego miasta. 
Mieliśmy takie spotkanie jesienią dotyczące lekkiej atletyki, gdzie skarżono 
się, że mistrzostwa odbywają się na żużlu. Tak odbywają się na żużlu, bo nie 
wszyscy chcą korzystać z tego obiektu AWFiS-u, bo jest za drogo. Kiedyś był 
za darmo, bo prof. Przybylski oferował go za darmo jak był prezesem AZS-u i 
Rektorem to też nie chciano z niego korzystać. Dzisiaj będzie ten obiekt dla 
gdańskiej młodzieży i pewnie dla Klubu Lekkoatletycznego Lechia Gdańsk 
również. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
O bardzo dobrze, bo w końcu tradycje Lechii są jedne z najstarszych jeżeli 
chodzi o lekkoatletykę w Gdańsku. Już nie mówię o Kielasie, który zdobył 
dużo w historii.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Te 12 mln zł brutto to są za dwa etapy czy za pierwszy etap?  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Za pierwszy etap. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Co wchodzi w ten stadion lekkoatletyczny, bo może mi się wydaje, że to jest 
dosyć dużo jak za boisko treningowe i nawierzchnię trawiastą?   
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Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To jest to co mamy wypunktowane w kropce trzeciej. To jest arena sportowa 
64x102 m z oświetleniem, z sektorami, boisko treningowe 30x60 m, bieżnia 
prosta 60 m, bieżnia okrężna ośmiotorowa 400 metrowa, bieżnia prosta 
ośmiotorowa 100 i 110 metrowa, urządzenia lekkoatletyczne, trybuny bez 
zadaszenia, niezbędna infrastruktura techniczna, czyli rozmieszczenie tych 
wszystkich obiektów na obszarze GOKF-u z zostawieniem miejsca na etap II 
czyli na możliwą w przyszłości do budowania halę sportową i pływalnię. Te 
obiekty są zlokalizowane bliżej Grunwaldzkiej z punktu widzenia mapy 
dzisiejszego GOKF-u. Zaraz na wjeździe do GOKF-u po lewej stronie są te 
przestrzenie przeznaczone potencjalnie na halę sportową i pływalnię. Z 
punktu widzenia tych wszystkich wymogów i tego obiektu to tam takie są 
szacowane kwoty i nas specjalnie nie dziwią. Bardziej gdzieś po cichu 
liczyliśmy, że w ten kosztorys się wbijemy, ale to co powiedziałem, te zmiany 
wymogów i warunków powodowały, że chcemy, żeby tam się odbywały 
imprezy rangi takiej, do jakiej GOKF jest przeznaczony.   
 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. 
Sportu 
Tak, aby obiekt był w pełni funkcjonalny.  
 

Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Tam żadne budynki w to nie wchodzą, tylko te trybuny niezadaszone?    
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Nie. Tutaj infrastruktura nie dotyczy żadnej kubatury w sensie obiektów. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Przyjmujemy to do wiadomości. Cieszymy się, że to ruszyło. Późno, 
bo późno, ale jest. Zastanawia mnie, że w czerwcu 2012 roku wydano 
pozwolenie na budowę ważny przez trzy lata.  
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Takie są przepisy. I nam się udało w związku z tym, że działamy w tym 
momencie, utrzymać ważność tego pozwolenia przez zarejestrowanie 
dziennika budowy, ustalenia wydzielin geodezyjnych, czyli pewnych rzeczy, 
które się zadziały przed tym przetargiem spowodowało, ze to pozwolenie na 
budowę jest ważne. To był właśnie też atut GOKF-u i my o finansowanie dla 
GOKF-u walczyliśmy już dłuższy czas wiedząc, że jesteśmy gotowi do 
realizacji, natomiast był problem z funduszami, z dostępem. Trzeba było być 
wpisanym, to co nawet kiedyś państwu na komisji opowiadałem, że trzeba 
być wpisanym w Krajowy Program, że trzeba być tam na początku, w 
czołówce, bo dostaje cztery czy pięć lokalizacji w skali kraju i udało się GOKF 
jest na trzecim miejscu czy drugim w skali kraju stąd ta pula, którą 
Ministerstwo przyznawało spowodowało, że w tym roku dostaliśmy się. 
Zresztą wpisanie też nastąpiło w tym roku, więc my ciągle, do końca 
zabiegaliśmy o dofinansowanie i się udało.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Ważność tego pozwolenia na budowę, ma być rozpoczęte w 2015, a 
zakończone?  
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Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora ds. technicznych Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Może być nawet za 10 lat. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Teraz jest ważne bezterminowo.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Teraz już nic nie może przeszkodzić.   
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Jutro na sesji zlikwidujemy ostatnią przeszkodę w postaci tej kwoty i jeszcze 
powalczymy, żeby to finansowanie pozyskać, a z jakim skutkiem to trudno 
powiedzieć, ale jutro będziemy państwa prosić Radę Miasta o zgodę na 
zmianę Wieloletniego Planu Finansowego w tym są te dwa miliony na rok 2016 
na GOKF, te brakujące.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dobrze zrobiono, że nie powtarzano przetargu.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Dużo było ofert?  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tych ofert było kilka, 7 czy 8, było w czym wybierać.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
W dalszym ciągu obowiązuje to kryterium najtańszej oferty?  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak. Kryterium z reguły jest cena. W zamówieniach publicznych jest ten 
problem, że każde inne kryterium jest obarczone ryzykiem zarzutów 
konkurencyjności. Trzeba bardzo dokładnie określać, mierzyć, badać. Często 
jest to cena i okres realizacji czy okres gwarancji, że coś towarzyszy cenie, 
bo musi. 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora ds. technicznych Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Była 100% cena i został ten przepis w nowelizacji zmieniony, także oprócz 
ceny musi być drugie kryterium, ale wiodącym kryterium zawsze jest cena 90-
95%, różnie to inwestorzy układają.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Jak to wygląda w Unii? Najniższą ofertę się odrzuca, najwyższą ofertę się 
odrzuca … 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora ds. technicznych Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Teraz się średnią wylicza. Kiedyś to było od kosztorysu inwestorskiego, od 
szacowania wartości. Teraz sumuje się wszystkie oferty, dzieli się i średnią 
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się wyciąga i jeżeli poniżej średniej jest to wtedy się odrzuca, ale można 
wnioskować o niskiej cenie i można wnioskować o wytłumaczenie tej ceny. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby o coś zapytać? Nie widzę. Przechodzimy 
do pkt 4.   
 
 

PUNKT  - 4 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Jest zaproszenie od dyrektora Paszkowskiego na rejs Generałem Zaruskim. Godzina 
jest do ustalenia. Wstępnie rozmawiałem z dyrektorem Paszkowskim i godzina 
raczej by była popołudniowa, 16. To jest 17 lipca. Zaproszenie jest dla całej Rady i 
dla Komisji. 
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 16:30. 
 
 

 
 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  




